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Synopsis

As the story opens, the sound of a girl’s voice in a single cry of horror rings through
the halls of an old dismal mansion on the Baltimore Pike. Breaking down the door, the
rescuers rush in to find Malachi Trent’s niece staring at his lifeless body. Was this an
accident or is she to blame? Sensing the grimmest drama of his career, Peter
Jerningham must prove this was not an accident and prevent another Murder Yet to
Come. Follow as he struggles with the satanic cleverness of the unknown murderer
within the household to prevent the second crime.

作者介绍: 

This re-published classic, written by Isabel Myers, won a national Detective Murder
Mystery Contest in 1929 beating out all other contestants including a young Ellery
Queen. It also took notable mention in the 2006 Writers Notes Book Awards proving
this classic to be truly timeless. Isabel Myers is best remembered for the creation and
development of the Myers-Briggs Type Indicator® instrument. Myers made
self-awareness, appreciation for differences, and a lifelong developmental model
available to the common person. She is internationally recognized as a pioneer in the
field of psychological type and co-founder of the Center for Applications of
Psychological Type in Gainesville, Fl.
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评论

PK掉奎因的女人

-----------------------------
密室圣经No.1360.富豪死在书房，房间有两扇门，一扇从里面栓住，另一扇完全封死，
而破门而入后只有富翁侄女在内，且第一扇门外一直有人监视无他人出入.这本书最大
的问题是写进了印度教及催眠术而且后者简直神乎其神但就我个人来讲完全不相信这一
套，所以对本作的评价大打折扣.对于密室而言手段老套，而室中一座钟表如何自己倒
下的解释我表示不是很理解，同时我也不觉得本作在叙事技巧和人物塑造上有任何可取
之处，且由于案件基本发生在封闭空间涉及嫌疑人数太少-满打满算就5个人，凶手确实
好猜.因此, 我很不明白它是如何在1929年New
McClure杂志举办的推理小说竞赛中击败奎因和其他对手并拿到7500美金奖金的.好的作
家和作品都能经得起时间的考验，就本作而言，我觉得作者实在应该把钱退给奎因啊.
不推荐阅读.
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书评

一、1929年，作者Myers-Briggs参加一次征文赛，凭著这部作品打败了当时年轻的EQ的
《罗马帽子》，抢夺了出版的先机。
二、80年后的今天，作为推理小说读者，我们只知道EQ在推理史建功立业，基本上无
人知晓MB。MB一生(就我所查)只写了两部推理小说，另一本是1934年的Give Me Dea...  
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